

Διαδικτυακή ενημερωτική εκδήλωση | Άδειες διαμονής και λειτουργία των ΔΑΜ

Οι επιπτώσεις της πανδημίας και οι αλλαγές που έφεραν στις άδειες διαμονής και τη λειτουργία των υπηρεσιών, έχουν δημιουργήσει την ανάγκη ενημέρωσης για τα νέα δεδομένα. Έτσι, το Generation 2.0 RED, εκτός από τη νομική συμβουλευτική που παρέχει ατομικά, αποφάσισε να προχωρήσει σε διαδικτυακή ενημερωτική εκδήλωση, **που απευθύνεται σε μετανάστριες και μετανάστες**, για τα εξής ζητήματα:

- 1) Τα ραντεβού για την άδεια διαμονής για εξαιρετικούς λόγους στην Αττική
- 2) Τις παρατάσεις των αδειών διαμονής και των μπλε βεβαιώσεων
- 3) Την έκδοση βεβαίωσης παράτασης ληγμένων αδειών διαμονής με αναλυτικές οδηγίες εγγραφής στην ηλεκτρονική πλατφόρμα του Υπουργείου
- 4) Τη λειτουργία των Διευθύνσεων Αλλοδαπών και Μετανάστευσης (ΔΑΜ) κατά τη διάρκεια του 2^{ου} lockdown

Οι ενημερώσεις αυτές θα πραγματοποιηθούν :

Την Τετάρτη 3 Μαρτίου στις 18:00 – 19:00 στα Γαλλικά
Τη Δευτέρα 8 Μαρτίου στις 18:00 – 19:00 στα Ελληνικά
Την Τετάρτη 10 Μαρτίου στις 18:00 – 19:00 στα Αγγλικά

Παρακαλούμε, όσες και όσοι ενδιαφέρεστε να μας στείλετε email στη διεύθυνση legal@g2red.org με τα προσωπικά σας στοιχεία, την ημέρα για την οποία ενδιαφέρεστε καθώς και συγκεκριμένες ερωτήσεις που τυχόν έχετε για τις παραπάνω θεματικές. Στη συνέχεια θα λάβετε τον σύνδεσμο για την εκδήλωση, η οποία θα πραγματοποιηθεί μέσω της πλατφόρμας zoom.

Σας περιμένουμε!

Online informative event | Residence permits and the operation of the immigration services (DAM)

The pandemic's effect and the changes it brought to residence permits and to the operation of the services has created the need for information on the new situation. So, Generation 2.0 RED, in addition to providing legal advice individually, decided to launch an online informative event **aimed at migrants** on the following issues:

- 1) Appointments for the residence permit for exceptional reasons in Attica
- 2) The extensions of residence permits and blue certificates
- 3) The issuance of a certificate of extension for expired residence permits with detailed registration instructions on the electronic platform of the Ministry
- 4) The operation of the immigration services (DAM) during the 2nd lockdown

This informative event will take place on:

Wednesday, March 3 at 18:00 - 19:00 in French

Monday, March 8 at 18:00 - 19:00 in Greek

Wednesday, March 10 at 18:00 - 19:00 in English

If you are interested, please send us an email at legal@g2red.org with your personal information, the date you are interested in attending, as well as any specific questions you may have around the above-mentioned topics. Then, you will receive the link to the event, which will take place via the [zoom platform](#).

Looking forward to seeing you there!

Événement d'information | Permis de séjour et opération des services d'immigration (DAM)

Les effets de la pandémie et les changements qu'ils ont apportés aux permis de séjour et à l'opération des services ont créé le besoin de renseigner sur de nouvelles données. Ainsi, Generation 2.0 RED, en plus de fournir des conseils juridiques individuellement, a décidé de lancer un événement d'information en ligne **destiné aux migrants** sur les questions suivantes:

- 1) Rendez-vous pour le permis de séjour pour des raisons exceptionnelles en Attique
- 2) Les extensions des permis de séjour et des certificats bleus
- 3) La délivrance du certificat d'extension des permis de séjour expirés avec des instructions d'enregistrement détaillées sur la plateforme électronique du Ministère
- 4) Le fonctionnement des services d'immigration (DAM) lors du 2ème lockdown

Cet événement aura lieu:

Le mercredi 03/03/2021 à 18h00 - 19h00 en français

Le lundi 08/03/2021 à 18h00 - 19h00 en grecque

Le mercredi 10/03/2021 à 18h00 - 19h00 en anglais

Autant que vous êtes intéressé(e)s, vous pouvez nous envoyer un e-mail à legal@g2red.org avec vos coordonnées, le jour qui vous intéresse ainsi que des questions spécifiques que vous pourriez avoir sur les sujets ci-dessus. Ensuite, vous recevrez le lien vers l'événement, qui se déroulera via la [plateforme de zoom](#).

Nous vous attendons avec plaisir!

